
Protokoll vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

 

Tid: Tisdag 21 januari kl 18:30, CGI:s lokaler i Skara 

Närvarande: Bo Roos, Thomas Johansson, Bengt Larsson, Ann Ohlsson, Hans Brolin, Björn 

Westling och Leif Axelsson.  

 

Dagordning 

1. Mötets öppnande. Thomas hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 

 

2. Val av justerare. Bengt utses att justera protokollet. 

 

3. Föregående protokoll. Vi går igenom, och godkänner utan ändringar.  

 

4. Ekonomi. Bengt går igenom verkliga kostnader, för DM lag och de finaler som hittills spelats. 

Mixed är tre par färre i år, dessutom har VBF något färre medlemmar än föregående år. 

 

5. Rapport från Riksstämman. SBF fick en ny styrelse, med flera motioner om landslagen, SM-

veckan och IT. Medlemsavgiften höjs och brytpunkten för räkenskapsåret flyttas till första oktober.  

Bo Roos berättar lite om IT-kommitténs arbete.  

 

6. Förändra räkenskapsår. Bengt och Thomas berättar att det är mer praktiskt om vi i VBF följer 

förbundets kalender. Bengt och Thomas utreder vilka stadgeändringar som krävs, för att 

genomföras nästa årsmöte.  

 

7. Grästorps BS. Klubben önskar fira sitt 70-årsjubileum, genom t.ex. en tävling. Vi diskuterar 

olika alternativ, som skapar förutsättningar för fortsatt verksamhet. 

 

8. Upplägg DM Lag 2019/2020. Tomas går igenom reglerna för kvalen och semifinalerna för året. 

Levene, Stenstorp och Tibro har 8 lag till semi, Borås och Alingsås får tillsammans 7 lag vidare. 

Kvalificerade är också 3 bästa lagen från föregående års final. I Vårgårdas 2 semifinaler fördelas 

lagen enligt placering i kvalet, varje grupp spelar om 4 platser i finalen och likadana brickor.  

 

9. Externa spelare i SM/DM Damer. Ann och Gullvi har gått igenom hur man på bästa sätt 

fördelar SM-finalplatser för par där båda spelarna tillhör klubbar utanför distriktet. Vi beslutar att  

de får en finalplats att konkurrera om, övriga platser reserveras för par helt/delvis från distriktet.  

 

10. Byte av spelplats för DM par open final. Herrljunga har problem med lokal, 

tävlingskommittén undersöker möjligheten att flytta till annan klubb.   

 

11. Tidpunkt för nästa styrelsemöte. Vi träffas nästa gång 28/4, preliminärt Tibro, 18:30 

 

12. Övriga frågor. Bengt går igenom Div IV och vi fick 4 platser i Div 3, vi kunde besätta 3 av dem. 

 

13. Thomas avslutar mötet. 

 

 

 

__________________   ____________________ 

Sekreterare Bo Roos                                    Justeras Bengt Larsson 


